
Zápis ze 6. zasedání Akademického senátu FIS, 
konaného dne 3. října 2018 

 

Přítomni: Berka, Buchalcevová, Kaspříková, Pavlíček, Potančok, Radváková, Sixta, 

Skočdopolová, Vondra, Bílková, Ptáčková 

Omluveni: Langhamrová, Řezanková, Dolejš, Palát 

Nepřítomni: Černý, Staněk 

Hosté: Fischer (děkan), Doucek (proděkan), Vltavská (proděkanka), Chlapek (proděkan) 

Schválený program: 

1. Souhlas se jmenováním člena Vědecké rady FIS 

2. Schválení podmínek přijímacího řízení na bakalářské studium na FIS na akademický 

rok 2019/2020 

3. Schválení podmínek přijímacího řízení na navazující magisterské studium na FIS na 

akademický rok 2019/2020 

4. Různé 

 

1. Souhlas se jmenováním člena Vědecké rady FIS 

Děkan senátu zdůvodnil návrh na jmenování Ing. Vondry členem Vědecké rady FIS tím, že 

Ing. Vondra se od 1. září 2018 stal vedoucím katedry multimédií a je obvyklé, že vedoucí 

kateder, proděkani a předseda akademického senátu jsou jmenováni interními členy 

vědecké rady FIS. 

Usnesení: Akademický senát FIS dává děkanovi souhlas ke jmenování Ing. Vondry 

členem Vědecké rady FIS. 

Hlasování: pro: 9 proti: 0 zdržel se: 1 

2. Schválení podmínek přijímacího řízení na bakalářské studium na FIS na 

akademický rok 2019/2020 

Děkan a proděkanka Vltavská představili materiál Podmínky přijímacího řízení na bakalářské 

studium FIS na akademický rok 2019/2020, speciálně pak upozornili na změny oproti 

minulým přijímacím řízením. 

V následné diskuzi senátorka Radváková ocenila fakt, že FIS bere v potaz výsledky státních 

maturit Matematika plus, senátoři Skočdopolová, Buchalcevová a Pavlíček diskutovali 

jazykovou vybavenost uchazečů, kteří neskládají přijímací zkoušky z AJ. 

Usnesení: Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na bakalářské 

studium FIS na akademický rok 2019/2020. 

Hlasování: pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0 

3. Schválení podmínek přijímacího řízení na navazující magisterské studium na FIS 

na akademický rok 2019/2020 

Děkan a proděkanka Vltavská představili Podmínky přijímacího řízení na navazující 

magisterské studium FIS na akademický rok 2019/2020, oproti minulým přijímacím řízením 

nedochází k podstatnějším změnám. 

V následné diskuzi senátorka Skočdopolová ocenila kvalitu zpracování předkládaných 

materiálů. 

Usnesení: Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na navazující 

magisterské studium FIS na akademický rok 2019/2020. 

Hlasování: pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 



 

 

3) Různé 

• Proděkanka Vltavská seznámila senát s připravovanými pracemi na akreditacích, 

představila rámcový harmonogram a zmínila, že se bude jednat o 4 měsíce intenzivní 

práce. Požádala všechny zainteresované o součinnost. V souvislosti s akreditacemi 

bude potřeba svolat AS FIS na 13. 2. 2019. 

• Děkan opět pozval všechny přítomné na Akademické plénum. 

• Senátorka Bílková zmínila problém s malým počtem mikrovlnných trub, kde by si 

studenti mohli ohřát jídlo během dne. Problémem je především jejich soustředění 

v jedné z budov. 

Zapsal: Pavlíček 

 

Předpokládaný termín příštího zasedání AS FIS: nebyl stanoven. 


